
 

 

  

 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Kolégia dekana FZV UCM v Trnave dňa 25.06.2024 

 
 

Prítomní: Dr. h. c. MUDr. Juraj Štofko, PhD., MBA, MPH, univ. doc., PhDr. Nina Sládeková, PhD., 
MPH, univ. doc., PhDr. Martina Bleščáková, PhD., PhDr. Jana Stanová, Mgr. Jana Koišová, PhD., 
prof. MUDr. Jaroslav Kresánek, PhD., RNDr. Katarína Vulganová, Bc. Soňa Liptáková,   
Ospravedlnení: doc. MUDr. Zuzana Popracová, PhD., univ. prof., doc. MUDr. Jana Slobodníková, 
CSc., PhDr. Eva Ďurinová, PhD., PhDr. Andrea Pristachová, MBA, Bc. Viktória Kanichová  
 
 
Program: 
1. Privítanie členov Kolégia dekana FZV UCM a hostí, dekan 
2. Informácie z Kolégia rektorky UCM v Trnave, dekan 
3. Čerpanie rozpočtu, ekonomická situácia, tajomníčka PhDr. Andrea Pristachová, MBA 
4. Výchovno-vzdelávacia činnosť, prodekanka PhDr. Jana Stanová 
5. Vedecko-výskumná činnosť, prodekanka PhDr. Nina Sládeková, PhD., MPH, univ. doc. 
6. Vnútorný systém kvality, prodekanka PhDr. Martina Bleščáková, PhD. 
7. Medzinárodné vzťahy, prodekanka Mgr. Jana Koišová, PhD. 
8. Informácie AS FZV UCM, prof. MUDr. Jaroslav Kresánek, PhD. 
9. Problematika katedier FZV UCM, vedúce katedier 
10. Rôzne a záver 

 
Ad 1) 

Privítanie členov Kolégia dekana FZV UCM a hostí 
 

Poverený dekan Dr. h. c. MUDr. Juraj Štofko, PhD., MBA, MPH, univ. doc. privítal všetkých 
prítomných na 3. zasadnutí Kolégia dekana FZV UCM v roku 2024.  
 

Ad 2) 
Informácie z Kolégia rektorky UCM v Trnave 

 
Poverený dekan dr. Juraj Štofko oboznámil prítomných so závermi z Kolégia rektorky UCM 
v Trnave konaného dňa 25.06.2024: 
- Rektorka prof. Katarína Slobodová Nováková informovala o stave integrácie trnavských 

univerzít a o znížení prostriedkov z plánu obnovy o 3 mil. EUR zo strany MŠVVaM SR, čo by 
narušilo celý proces a ohrozilo už uzatvorené zmluvy v pôvodnom finančnom objeme. 
Z plánu obnovy sa má odkúpiť a rekonštruovať budova na Námestí SNP v Piešťanoch, ďalej 
v Trnave odkúpenie a rekonštrukcia budovy na Hajdóczyho, na Nám. J. Herdu rekonštrukcia 
kuchyne a drobné opravy budovy, oprava strechy na Bučianskej, v Špačinciach nová 
prístavba. 
Pani rektorka s pánom kvestorom budú rokovať na MŠVVaM ohľadom zachovania pôvodnej 
sumy z plánu obnovy. 

- Kvestor Mgr Marcel Behro predstavil nový Organizačný poriadok Úseku kvestora. 

mailto:fzv@ucm.sk


 

- Prorektorka prof. Ildikó Matušíková apelovala na publikačnú činnosť a afiliáciu článkov na 
našu UCM, podľa kontroly takto UCM prichádza až 17% publikácií. 
Informovala o stave VER (Verification of Excellence in Research), čo je periodické hodnotenie 
výskumnej, vývojovej, umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti univerzít. Veľký dôraz sa dáva na 
praktické uplatnenie výstupov výskumnej činnosti.  

- Prorektor doc. Bystrík Šramel informoval dôležitých dátumoch budúceho akademického 
roka: slávnostné otvorenie akademického roka 23.09.2024, promócie v týždni 07.-11.10.2024. 
Apeloval na aktualizáciu infolistov, najmä literatúry, čo je možné aj mimo schvaľovacieho 
procesu RVHK. 

- Prorektor prof. Ladislav Lenovský informoval o hodnotiacej správe SAAVŠ, ktorá bola pre 
UCM pozitívna, to znamená, že môžeme samostatne vytvárať nové študijné programy. 
Napísal pripomienky k jednotlivým bodom správy SAAVŠ a vypracoval harmonogram náprav 
niektorých nedostatkov zistených komisiou. 
Vedenie UCM sa zhodlo na centrálnom systéme získavania spätnej väzby (napr. dotazníkov 
spokojnosti) 

- Prorektor dr. Andrej Brník informoval o vytvorení nového jazykového centra na rektoráte 
UCM. 

- Prorektorka doc. Andrea Čajková informovala o získaní sumy 1.165.271 EUR na mobility 
zamestnancov a poukázala na výrazný nárast prostriedkov za posledné roky. 

 
Ad 3) 

Čerpanie rozpočtu, ekonomická situácia  
 

Poverený dekan dr. Juraj Štofko informoval o dobrej finančnej situácii FZV UCM. 
Tajomníčka dr. Andrea Pristachová ospravedlnila svoju neprítomnosť. 
 

Ad 4) 
Výchovno-vzdelávacia činnosť 

 
Prodekanka PhDr. Jana Stanová informovala: 
- Promócie absolventov študijných programov Fyzioterapia a Rádiologická technika sa 

uskutočnili dňa 13.06.2024. 
- Prijímacie skúšky na bakalárske programy prebiehali v dňoch 10.-11.06.2024. V oboch 

študijných programoch sa prihlásilo 535 uchádzačov, na prijímacích skúškach sa zúčastnilo 
477 uchádzačov, z toho 389 záujemcov o ŠP Fyzioterapia (281 denná/108 externá forma) a 88 
záujemcov o ŠP Rádiologická technika (58 denná/ 30 externá forma).  

- Na magisterské štúdium v ŠP Fyzioterapia je zatiaľ prihlásených 107 uchádzačov v dennej a 37 
v externej forme. Vypísané bolo II. kolo prijímacieho konania, podávanie prihlášok je možné 
do 20.08.2024, termín prijímacieho konania bude v týždni 21.-23.08.2024. 

 
Uznesenie č. 2024/36: Kolégium dekana vzalo na vedomie definitívne výsledky prijímacieho 
konania na akademický rok 2024/2025. 
 

Ad 5) 
Vedecko-výskumná činnosť 

 
Prodekanka PhDr. Nina Sládeková, PhD., MPH, univ. doc., informovala:  
- Pripomienkovali sme vnútorný predpis Stratégia Otvorenej vedy na Univerzite sv. Cyrila a 

Metoda v Trnave, kde väčšina našich pripomienok bolo aj zapracovaných.  



 

- Odoslali sme za FZV elektronický Výkaz o výskumno-vývojovom potenciáli pre MŠVVaM SR 
za rok 2023. V uvedenom informačnom systéme o vede a výskume absentujú výkazy za roky 
2021 a 2022. 

- VER 2026 (Overovanie excelentnosti vo výskume) za roky 2020-2024 – hodnotení budú 
zamestnanci, ktorí mali 100% úväzok v hodnotenom období, ktorí boli zamestnaní minimálne 
3 roky. Periodické hodnotenie musí prebehnúť najneskôr do 31.05.2025. 

- Podali sme žiadosť na MŠVVaM SR k výzve o zabezpečenie Simulačného centra pre vysoké 
školy v hodnote 212.023 EUR (vypísanie výzvy ba malo byť do 30.9.2024). 
Pre FYTE VR Medical – je to certifikovaný nástroj pre fyzioterapiu a ergoterapiu vyvinutý 
v spolupráci s terapeutmi, lekármi a pacientmi. 
Pre RATE Smart simulátor – je to virtuálny simulátor pre MR a CT, ktorý ponúka široké 
portfólio technického, klinického a prevádzkového vzdelávania pre rádiológov a 
rádiologických technikov. 

 
Uznesenie č. 2024/37: Kolégium dekana vzalo na vedomie vypracovanie pripomienok ku 
vnútornému predpisu Stratégia otvorenej vedy na UCM. 
Uznesenie č. 2024/38: Kolégium dekana vzalo na vedomie odoslanie výkazu o výskumno-
vývojovom potenciáli, ako aj absenciu tohto hlásenia za roky 2021 a 2022. 
Uznesenie č. 2024/39: Kolégium dekana vzalo na vedomie stav hodnotenia VER 2026. 
Uznesenie č. 2024/40: Kolégium dekana súhlasí s podaním žiadosti na obstaranie zariadení 
v rámci simulačných centier vysokých škôl. 
 

Ad 6) 
Vnútorný systém kvality 

 
Prodekanka PhDr. Martina Bleščáková, PhD., informovala:  
- Výročná správa o kvalite za rok 2023 – opatrenia vyplývajúce zo správy je potrebné plniť, 

preto je nevyhnutné aktualizovať členov Rady kvality FZV a Rady pre jednotlivé študijné 
programy.  

- Doktorandské štúdium – treba udržať vysokú úroveň tohto štúdia. Od toho sa odvíjajú aj 
nároky na uchádzačov, pri výbere je nevyhnutné dobre zvážiť ich úroveň a perspektívu. Je 
potrebné aj zo strany pedagógov v tomto štúdiu zachovávať vysokú úroveň štúdia resp. 
zachovávať nároky na študentov a nepodliehať tlakom zvonka. 

 
Uznesenie č. 2024/41: Kolégium dekana berie na vedomie potrebu zmien v Rade kvality 
a jednotlivých rád pre študijné programy. 
Zodpovedný: dekan a prodekanka pre kvalitu. 
Termín: do začiatku akademického roka 2024/2025. 
 
 

Ad 7) 
Medzinárodné vzťahy 

 
Prodekanka Mgr. Jana Koišová, PhD., informovala: 
- Správa o medzinárodnej spolupráci FZV za rok 2023 je zverejnená na webovom sídle fakulty. 
- FZV má uzatvorených 16 bilaterálnych zmlúv. 
- Mobility študentov: 3 študenti na mobilite v ČR, 10 študentov na letné praktické stáže. 

Prichádzajúci študenti: 4 prihlášky cez Národný štipendijný program, 1 z Turecka, 



 

1 študent z University of Applied Sciences in Pila, Poľsko, 1 študent z  Casimir Pulasky 
University, Radom, Poľsko. 

- Mobility zamestnancov: 11 prichádzajúcich kolegov zo zahraničia  
 
Uznesenie č. 2024/42: Kolégium dekana berie na vedomie situáciu v mobilitách zamestnancov 
a študentov. 
 

Ad 8) 
Informácie AS FZV 

 
- Predseda senátu FZV UCM prof. MUDr. Jaroslav Kresánek, PhD., informoval o výsledku volieb 

dekana FZV. 
- Na poslednom zasadnutí AS FZV boli schválené podmienky prijímacieho konania na 

akademický rok 2025/2026.  
 

 
Ad 9) 

Problematika katedier FZV UCM 
 

Bez pripomienok 
 

Ad 10) 
Rôzne a záver 

 
- Dekan dr. Štofko informoval o Športovom dni UCM v Trnave, ktoré organizovalo FZV. 

Podujatie bolo veľmi úspešné, zúčastnilo sa ho cca 140 zamestnancov UCM. Podľa dekana sa 
aj takýmito aktivitami zvyšuje reputáciu FZV v rámci UCM. 
Absolútnou víťazkou súťaže jednotlivcov bola naša zamestnankyňa Mgr. Linda Gálová (jedna 
zlatá, dve strieborné medaily). 
FZV zvíťazilo aj v súťaži družstiev, o.i. zvíťazilo spolu s FSV aj v súťaži varenia guláša. 
 

- Na základe konsenzu prítomných budúci akademický rok sa budú konať Kolégia dekana FZV 
raz za 2 mesiace, v prípade nutnosti „ad hoc“. 

 
Uznesenie č. 2024/43: Kolégium dekana súhlasí s navrhovanými zasadnutiami Kolégia dekana 
v dvojmesačných intervaloch. 
 
Na záver poverený dekan dr. Juraj Štofko poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 
ukončil. 
 
 
Zapísala: Mgr. Eva Miháliková      
Overil: Dr. h. c. MUDr. Juraj Štofko, PhD., MBA, MPH, univ.doc. 


